
 

Protokoll fört vid Skintans vattenråds årsmöte den 14 juni 2022 
Plats:  Steninge Sockenstuga  

 

1. Mötet öppnades av Christer Röllike 

 

2. Till ordförande vid årsmötet valdes Christer Röllike 

 

3. Till sekreterare vid årsmötet valdes Christel Cederberg 

 

4. Kristina Bergsten och Mats Paulsson valdes till justeringsmän 

 

5. Kallelse till årsmötet har skett genom personlig inbjudan till medlemmarna via mail 10 dagar före 

årsmötet samt påminnelse via mail kort före årsmötet. Frågan om mötet varit behörigt utlyst 

besvarades med ja. 

 

6. Ordf. Christer Röllike redogjorde för verksamheterna. Aktiviteter under året innefattar två 

styrelsemöten och vid ett av dessa möten deltog Ellinor Waldemarson, Halmstad kommun digitalt 

och informerade om kommunens vattenplaner.  Årsmötet hölls vid dammen/våtmarken vid Lidarna 

där vi diskuterade skötselfrågor mm. I övrigt liten aktivitet pga pandemin. Föreningen har 46 

medlemmar.  Verksamhetsberättelsen godkändes av mötet. 

 

7. Kassör Anders Kinch redogjorde för bokslut och ekonomi. Vattenrådet har inga medlemsavgifter 

och erhöll verksamhetsstöd om 20 000 kr från kommunen under 2021.  Kostnader för aktiviteter, 

hemsida och arvode till styrelse uppgick totalt till 12 576 kr under 2021. Utgående balans den 31/12 

2021 var 33 964 kr i Vattenrådets räkenskaper.  

 

8. Revisionsberättelsen lästes upp vilken visade att räkenskaperna var i god ordning och kan läggas 

till handlingarna.  

 

9. Årsmötet röstade ja för ansvarsfrihet till styrelsen. 

 

10. Val av styrelse. Christer Röllike och Lisa Feurbach tackade nej till omval. Valberedningen föreslog 

att endast en av dessa två ledamöter ersätts och föreslog nyval av Kristina Bergsten som valdes för 

två år till styrelsen (-22 och -23). Omval för två år gjordes för Christel Cederberg och Christian 

Peterson (-22 och 23). Övriga i styrelsen, Anders Kinch, Anders Gustavsson och Thommy Johansson, 

är valda för tvåårsperioden -21 och -22. 



 

 

11. Val av revisorer. Kjell Gustavsson och Tomas Bengtsson omvaldes.  

 

12.  Val av valberedning. Olof Larsson och Christer Röllike valdes, med Olof som sammankallande.  

 

13.  Fastställande av medlemsavgift. Mötet beslöt att ingen medlemsavgift ska uttas. 

 

14. Övriga frågor.  Vid årsmötet deltog Elenor Waldemarson från Halmstad kommun och berättade 

om planerna för vatten och VA i kommunens framtidsplan vilket var intressant och nyttig 

information. Under denna punkt diskuterade vi några möjliga aktiviteter/verksamheter under året, 

som denna typ av information från kommunen, frågor kring PFAS-problemen samt frågor kring 

dammar för bevattning och/eller översvämningsskydd. Styrelsen tar detta vidare. 

 

15.  Mötet avslutades av Christer Röllike som också avtackades för sitt arbete som ordförande i 

Skintans Vattenråd sedan föreningens start. 

 

 

________________________________________ 

Christel Cederberg/sekreterare 

 

 

____________________________________         ____________________________________  

Kristina Bergsten/justerare                                  Mats Paulsson/justerare 


